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Zápis č. 9/2019 
ze zasedání zastupitelstva obce Herink, konané dne 10. 12. 2019 

 

Čas konání: 
od 18:30 hod. do 19:58 hod. 

 

Přítomni: 
Karel Zeman, Miroslav Masopust, Attila Szűcs (odchod 19:49), Jana Šteffelová, Zdeněk Zachař, Tomáš Brhel, 
Martin Havlíček, Jitka Schwarzmayerová, Martin Richter  
 

Nepřítomni: 
omluven: nikdo 
neomluven: nikdo 
 

Předsedající: 
Karel Zeman – starosta obce 
 
Zastupitelstvo je usnášeníschopné. 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
 
1. Přivítání a zahájení 
Starosta obce přivítal zastupitele a zahájil zasedání zastupitelstva obce č. 9/2019 v 18:30 hodin. 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
 
2. Určení zapisovatele a volba ověřovatelů zápisu 
 
Zapisovatelem zápisu byla určena paní Iveta Drazdíková. Ověřovateli zápisu byli navrženi p. Martin Havlíček a 
p. Zdeněk Zachař.  
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce určuje zapisovatele zápisu p. Ivetu Drazdíkovou a volí ověřovatele zápisu p. Martina 
Havlíčka a p. Zdeňka Zachaře. 
 
Hlasování: 
pro: Karel Zeman, Miroslav Masopust, Attila Szűcs, Jana Šteffelová, Zdeněk Zachař, Tomáš Brhel, Martin 
Havlíček, Jitka Schwarzmayerová, Martin Richter  
proti: nikdo 
zdržel se: nikdo 
 
Usnesení č. 9/2019/2 bylo zastupitelstvem schváleno. 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
 
3. Projednání a schválení programu jednání zastupitelstva obce 
 
Program jednání:  

1.   Přivítání a zahájení 
2.   Určení zapisovatele a volba ověřovatelů zápisu 
3.   Projednání a schválení programu jednání zastupitelstva obce 
4.   Informace o plnění schválených usnesení 
5.   Projednání záměru společnosti EUROVIA a.s. (rozšíření obalovny Herink) 
6.   Projednání střednědobého výhledu rozpočtu na období 2020 – 20222 
7.   Projednání rozpočtu obce pro rok 2020 
8.   Projednání obecně závazné vyhlášky 1/2019 o místním poplatku ze psů 
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9.   Projednání obecně závazné vyhlášky 2/2019 o místním poplatku za provoz systému shromažďování, 
sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálního odpadu 
10. Projednání dodatku č. 1 ke smlouvě 182100074 (ACCON managers & partners, s.r.o.) 
11. Příkaz č. 1/2019 k provedení inventarizace majetku a závazků obce Herink k 31. 12. 2019 včetně 
jmenování členů inventarizační komise 
12. Pověření finančního výboru kontrolou vyúčtování poskytnutých dotací 
13. Pověření starosty obce Herink k provedení závěrečného rozpočtového opatření obce Herink za rok 
2019 
14. Informace o rozpočtovém opatření v pravomoci starosty č. 9 
14. Zpráva kontrolního výboru 
15. Návrh mimořádné odměny pro starostu a místostarostu 
16. Pořizování a zveřejňování audiozáznamu z jednání ZO 
17. Projednání darovací smlouvy na pozemek p.č. 525 (rozšíření programu) 
18. Projednání přijetí dotace IROP (rozšíření programu) 
19. Různé 
 

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce schvaluje navržený program včetně jeho rozšíření.  
 
Hlasování: 
pro: Karel Zeman, Miroslav Masopust, Attila Szűcs, Jana Šteffelová, Zdeněk Zachař, Tomáš Brhel, Martin 
Havlíček, Jitka Schwarzmayerová, Martin Richter 
proti: nikdo 
zdržel se: nikdo  
 
Usnesení č. 9/2019/3 bylo zastupitelstvem schváleno. 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
 

4. Informace o plnění schválených usnesení 
 
Termín podání návrhu bodu programu: 
3. 12. 2019 
 
Předkladatel: 
Karel Zeman 
  
Diskuze: 
Starosta obce informoval o stavu plnění usnesení z předchozích zasedání obce. 
 
7/2019/5 – trvá – OPTREAL nepředal lokalitu bez vad a nedodělků 
7/2019/6 – splněno – podepsaná smlouva s pořizovatelem ÚP 
 
8/2019/6 – splněno – Podaná žádost o předání spisu k ÚP 
8/2019/7 – splněno – podepsaná smlouva s pořizovatelem ÚP 
8/2019/9 – trvá – Studie proveditelnosti vodojemu bude objednaná v lednu 2020 
8/2019/11 – splněno – rozpočtové opatření bylo zapracováno 
8/2019/12 – splněno – podepsaný dodatek s FCC 
8/2019/13 – splněno byly vyrozuměny všechny společnosti 
8/2019/15 – trvá – zatím byla objednána vrstva odpady, nabídka ve výši 15 900,- Kč za vrstvu veřejné osvětlení 
 
 
Zastupitelstvo bere informaci na vědomí. 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
 



3 z 11 

5. Projednání záměru společnosti EUROVIA a.s. (rozšíření obalovny Herink) 
 
Termín podání návrhu bodu programu: 
3. 12. 2019 
 
Předkladatel: 
Karel Zeman 
  
Diskuze: 
Zastupitelé diskutovali o záměru společnosti Eurovia na rozšíření jejich provozovny, které představili již na 
zastupitelstvu č. 7/2019 dne 15. 10. 2019. Zástupce společnosti Eurovia uvedli, že podmínky kladené od obce, 
tj. 3 mil. Kč roční příspěvek a jednorázový příspěvek ve výši 10 mil. Kč a zastřešení areálu, nejsou pro 
společnost přijatelné. Dodal, že za těchto podmínek budou muset od záměru ustoupit a upravit ho v souladu s 
územním plánem do stávajícího areálu. Uvedl, že max. roční příspěvek, který můžou nabídnout je v rozmezí 
300 – 500 tis. Kč ročně + jednorázový příspěvek 10 milionů, bez zastřešení.  
 
Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce souhlasí s dalším jednáním se společností Eurovia a.s. za podmínky: zastřešení 
areálu, jednorázového příspěvku ve výši 10 mil. Kč a ročního příspěvku ve výši 3 mil. Kč. 
 
Hlasování: 
pro: Karel Zeman, Attila Szűcs, Martin Havlíček 
proti: Miroslav Masopust, Jana Šteffelová 
zdržel se: Zdeněk Zachař, Tomáš Brhel, Jitka Schwarzmayerová, Martin Richter 
 
Usnesení č. 9/2019/4 nebylo zastupitelstvem schváleno. 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
 

6. Projednání střednědobého výhledu rozpočtu na období 2020 – 20222 
 
Termín podání návrhu bodu programu: 
3. 12. 2019 
 
Předkladatel: 
Karel Zeman 
  
Diskuze: 
Starosta předložil návrh střednědobého výhledu rozpočtu. Informoval, že je vhodné aktualizovat střednědobý 
výhled rozpočtu tak, aby více odpovídal skutečnosti. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce schvaluje střednědobý výhled rozpočtu, dle předloženého návrhu. 
 
Hlasování: 
pro: Karel Zeman, Miroslav Masopust, Attila Szűcs, Jana Šteffelová, Zdeněk Zachař, Tomáš Brhel, Martin 
Havlíček, Jitka Schwarzmayerová, Martin Richter  
proti: nikdo 
zdržel se: nikdo  
 
Usnesení č. 9/2019/5 bylo zastupitelstvem schváleno. 
 - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
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7. Projednání rozpočtu obce pro rok 2020 
 
Termín podání návrhu bodu programu: 
3. 12. 2019 
 
Předkladatel:  
Karel Zeman 
 
Diskuze: 
Starosta informoval, že návrh rozpočtu byl vyvěšen na úřední desce od 25. 11. 2019, tedy 15 dní před jeho 
projednáním. V době od jeho vyvěšení byla podána jedna žádost o změnu rozpočtu. Žádost podal Jaroslav 
Smolař za JSDH. Velitel JSDH žádá o navýšení výdajů o 450 000,- Kč na pořízení nového dopravního vozu. 
Starosta upozornil, že podle předběžné nabídky je cena vozu 1,2 mil. Kč. P. Schwarzmayerová uvedla, že částka 
1,2 mil. Kč bude ponížena o 2 dotace a obec by měla zainvestovat přibližně 450 tis. Kč, tato částka by dále 
mohla být ponížena o částku za prodej stávajícího auta. Starosta reagoval, že ze zjištěných informací se 
nejedná o poslední dotaci a v současné chvíli je třeba investovat do jiných položek, např. školka. Dodal, že 
nejprve by zastupitelstvo mělo rozhodnout, zda vůbec obec chce a bude nové auto kupovat a poté teprve 
navyšovat rozpočet, navíc v tomto případě navýšení rozpočtu, dle žádosti o 450 tis. Kč, není správné, jelikož do 
rozpočtu nelze zahrnout potenciální příjmy, které nejsou smluvně zajištěny, tedy možnou další dotaci a peníze 
za prodej stávajícího automobilu. Navýšit rozpočet lze i kdykoliv v průběhu roku na základě rozpočtového 
opatření. 
 
P. Šteffelová navrhla navýšení výdajů rozpočtu o 1 mil. Kč. na výstavbu zázemí pro techniku. Místostarosta 
informoval, že na tuto výstavbu je již zadán projekt a po jeho vypracování, ze kterého budou patrné náklady, 
bude provedeno rozpočtové opatření, dle předpokládaných výdajů.  
 
Nejprve bylo hlasováno o žádosti JSDH: 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce vyhovuje žádosti o navýšení rozpočtu o 450 tis. Kč.  
 
Hlasování: 
pro: Jitka Schwarzmayerová, Martin Richter, Jana Šteffelová, Zdeněk Zachař 
proti: Karel Zeman, Miroslav Masopust, Attila Szűcs, Tomáš Brhel, Martin Havlíček 
zdržel se: nikdo 
 
Žádost nebyla schválena. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce schvaluje rozpočet obce pro rok 2020 po zapracování příjmu ve výši 20 130 100,- Kč, na 
položce 4233, jako schodkový, výdaje nepokryté příjmy budou hrazeny z přebytků minulých let z přidělené 
dotace a krátkodobého úvěru, jako závazné ukazatele budou použity jednotlivé paragrafy.  
 
Hlasování: 
pro: Karel Zeman, Miroslav Masopust, Attila Szűcs, Tomáš Brhel, Martin Havlíček 
proti: nikdo 
zdržel se: Jitka Schwarzmayerová, Martin Richter, Jana Šteffelová, Zdeněk Zachař 
 
Usnesení č. 9/2019/7 bylo zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
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8. Projednání obecně závazné vyhlášky 1/2019 o místním poplatku ze psů 
 
Termín podání návrhu bodu programu: 
3. 12. 2019 
 
Předkladatel:  
Karel Zeman 
 
Diskuze: 
Starosta předložil návrh obecně závazné vyhlášky č.1/2019 o místním poplatku ze psů. Informoval, že novou 
vyhlášku je potřeba schválit z důvodu nového zákona o místních poplatcích. Vyhláška nově stanovuje poplatek 
za psa pro občany ve věku 65 let a více na 200,- Kč. Splatnost poplatku je stanovena do konce února. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce vydává obecně závaznou vyhlášku č. 1/2019 o místním poplatku ze psů. 
 
Hlasování: 
pro: Karel Zeman, Miroslav Masopust, Attila Szűcs, Jana Šteffelová, Zdeněk Zachař, Tomáš Brhel, Martin 
Havlíček, Jitka Schwarzmayerová, Martin Richter  
proti: nikdo 
zdržel se: nikdo 
 
Usnesení č. 9/2019/8 bylo zastupitelstvem schváleno. 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
 

9. Projednání obecně závazné vyhlášky 2/2019 o místním poplatku za provoz systému shromažďování, 

sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálního odpadu 

 

Termín podání návrhu bodu programu: 
3. 12. 2019 
 
Předkladatel:  
Karel Zeman 
 
Diskuze: 
Starosta předložil návrh vyhlášky 2/2019 o místním poplatku za provoz systému shromažďování, sběru, 
přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálního odpadu. Tato vyhláška nemění cenu za odpady, pouze 
se mění znění tak, aby odpovídalo novému zákonu o místních poplatcích. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce vydává obecně závaznou vyhlášku č. 2/2019 o místním poplatku za provoz systému 
shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálního odpadu. 
 
Hlasování: 
pro: Karel Zeman, Miroslav Masopust, Attila Szűcs, Jana Šteffelová, Zdeněk Zachař, Tomáš Brhel, Martin 
Havlíček, Jitka Schwarzmayerová, Martin Richter  
proti: nikdo 
zdržel se: nikdo 
 
Usnesení č. 9/2019/9 bylo zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
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10. Projednání dodatku č. 1 ke smlouvě 182100074 (ACCON managers & partners, s.r.o.) 
 
Termín podání návrhu bodu programu: 
3. 12. 2019 
 
Předkladatel:  
Karel Zeman 
 
Diskuze: 
Starosta informoval, že zastupitelstvo v minulém funkčním období, dne 21. 6. 2018 usnesením č. 5/2018/6, 
odsouhlasilo smlouvu o zpracování žádosti o dotaci společnosti ACCON managers & partners, s. r. o. Odměna 
za administraci žádosti obsahuje položku 4 % bez DPH ze získané dotace. Vzhledem k tomu, že se podařilo 
získat dotaci ve výši cca 20 mil. Kč, je tato odměna cca 800 tis. Kč bez DPH. Starosta uvedl, že se se společností 
podařilo dohodnout, že 4 % budou účtovány již s DPH a v rámci odměny provede společnost i administraci celé 
dotace až do kroku proplacení dotace a závěrečného vyhodnocení. Tyto dohodnuté podmínky obsahuje 
předložený dodatek.  
P. Schwarzmayerová se dotázala, za jakou činnost je proplácena částka ve výši 4 % ze získané dotace.  
Místostarosta odpověděl, že částka 60 tis. Kč byla domluvena za podání žádosti o dotaci a 4 % ze získané 
dotace je odměnou za získání dotace. Dále dodal, že se jedná o uznatelné náklady, dotace byla o tuto částku 
navýšena a tedy bude hrazena z přidělené dotace a nezatíží rozpočet obce.  
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce souhlasí s uzavřením dodatku ke smlouvě 182100074, dle předloženého návrhu a 
zplnomocňuje starostu k jeho podpisu. 
 
Hlasování: 
pro: Karel Zeman, Miroslav Masopust, Attila Szűcs, Jana Šteffelová, Zdeněk Zachař, Tomáš Brhel, Martin 
Havlíček, Martin Richter  
proti: nikdo 
zdržel se: Jitka Schwarzmayerová 
 
Usnesení č. 9/2019/10 bylo zastupitelstvem schváleno. 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
 

11. Příkaz č. 1/2019 k provedení inventarizace majetku a závazků obce Herink k 31. 12. 2019 včetně 
jmenování členů inventarizační komise 
 
Termín podání návrhu bodu programu: 
3. 12. 2019 
 
Předkladatel:  
Karel Zeman 
 
Diskuze: 
Starosta předložil návrh příkazu č. 1/2019. Dále navrhl, aby členkami komise byly p. Drazdíková a p. 
Neubauerová. a vyzval zastupitele, aby podali návrhy na dalšího člena inventarizační komise. Žádný návrh 
nebyl podán, třetí místo v komisi zaujme na vlastní žádost p. Szűcs. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Herink schvaluje příkaz č. 1/2018 dle předloženého návrhu. Do inventarizační komise jsou 
jmenováni: Iveta Drazdíková, Daniela Neubauerová a Attila Szűcs. 
 
Hlasování: 
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pro: Karel Zeman, Miroslav Masopust, Attila Szűcs, Jana Šteffelová, Zdeněk Zachař, Tomáš Brhel, Martin 
Havlíček, Jitka Schwarzmayerová, Martin Richter  
proti: nikdo 
zdržel se: nikdo 
 
Usnesení č. 9/2019/11 bylo zastupitelstvem schváleno. 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
 

12. Pověření finančního výboru kontrolou vyúčtování poskytnutých dotací 
 
Termín podání návrhu bodu programu: 
3. 12. 2019 
 
Předkladatel:  
Karel Zeman 
 
Diskuze: 
Starosta navrhl, aby finanční výbor provedl kontrolu vyúčtování dotací poskytnutých obcí Herink. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce pověřuje finanční výbor kontrolou vyúčtování poskytnutých dotací. Kontrola proběhne do 
31. 1. 2020. 
 
Hlasování: 
pro: Karel Zeman, Miroslav Masopust, Attila Szűcs, Jana Šteffelová, Zdeněk Zachař, Tomáš Brhel, Martin 
Havlíček, Jitka Schwarzmayerová, Martin Richter  
proti: nikdo 
zdržel se: nikdo 
 
Usnesení č. 9/2019/12 bylo zastupitelstvem schváleno. 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
 

13. Pověření starosty obce Herink k provedení závěrečného rozpočtového opatření obce Herink za rok 2019 
 
Termín podání návrhu bodu programu: 
3. 12. 2019 
 
Předkladatel:  
Karel Zeman 
 
Diskuze: 
Starosta informoval, že je nutné provedení závěrečného rozpočtového opatření za rok 2019. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Herink pověřuje starostu obce k provedení závěrečného rozpočtového opatření. Starosta 
bude o tomto rozpočtovém opatření informovat zastupitelstvo obce na nejbližším jednání zastupitelstva obce. 
 
Hlasování: 
pro: Karel Zeman, Miroslav Masopust, Attila Szűcs, Jana Šteffelová, Zdeněk Zachař, Tomáš Brhel, Martin 
Havlíček, Jitka Schwarzmayerová, Martin Richter  
proti: nikdo 
zdržel se: nikdo 
 
Usnesení č. 9/2019/13 bylo zastupitelstvem schváleno. 
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- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
 

14. Informace o rozpočtovém opatření v pravomoci starosty č. 9 
 
Termín podání návrhu bodu programu: 
3. 12. 2019 
 
Předkladatel:  
Karel Zeman 
 
Diskuze: 
Starosta předložil rozpočtové opatření v pravomoci starosty, jedná se pouze o přeúčtování jednotlivých 
položek na doporučení účetní obce. Výdaje ani příjmy se nemění. 
P. Richter se dotázal zda byly proplaceny faktury od společnosti Greenprojekt za dokončení návsi. Starosta 
odpověděl, že faktury doplaceny nebyly. Smlouva totiž umožnuje započtení smluvní pokuty  proti 
vystaveným fakturám, což i na závěr projektu proběhlo. 
 
Zastupitelstvo obce bere na vědomí 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
 

15. Zpráva kontrolního výboru 
 
Termín podání návrhu bodu programu: 
3. 12. 2019 
 
Předkladatel:  
Předseda kontrolního výboru 
 
Diskuze: 
Předseda kontrolního výboru p. Attila Szűcs informoval o zasedání kontrolního výboru č. 5/2019, kde bylo 
schváleno zveřejňování zápisu ze zasedání výboru. 
J. Šteffelová upozornila, že na webových stránkách obce není zveřejněn zápis z jednání kontrolního výboru, jak 
bylo avizováno na minulém zasedání ZO. A. Szűcs informoval, že toto není povinností kontrolního výboru a 
zápis je dostupný na obecním úřadě k nahlédnutí. 
 
 
Zastupitelstvo obce bere na vědomí 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
 

16. Návrh mimořádné odměny pro starostu a místostarostu 
 
Termín podání návrhu bodu programu: 
3. 12. 2019 
 
Předkladatel:  
Tomáš Brhel 
 
Diskuze: 
Zastupitel Tomáš Brhel navrhl starostovi a místostarostovi obce Herink odměnu za dokončení významných akcí 
pro Herink za rok 2019. Odměna se týká realizací děl nad rámec běžného fungování obce s vysokou hodnotou 
investice. Realizace byly úspěšné, rychlé a navíc občany obce pozitivně přijímané. Dokončená díla významně 
pozvedla vzhled, funkčnost a kulturní stránku obce. Zastupitel Richter se zeptal, za jaké konkrétní projekty je 
odměna navržena. Zastupitel Brhel odpověděl, že za náves a za chodníky, výši odměny nenavrhl. 
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P. Havlíček navrhl jednorázovou mimořádnou odměnu ve výši 50 tis. Kč pro starostu a stejnou odměnu pro 
místostarostu. 
P. Richter se dotázal na odměnu navržených, zda jsou morálně v pořádku s tím, že budou své odměny 
posuzovat a schvalovat. Starosta odpověděl, že bude hlasovat a uvedl přirovnání, že kdyby byl zaměstnaný a 
vedoucí se ho zeptal, zda chce odměnu, tak by se také nezdržoval odpovědi a souhlasil by. Místostarosta také 
odvětil, že s tím je v pohodě. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce schvaluje mimořádnou odměnu pro starostu obce ve výši 50.000,- Kč a pro místostarostu 
obce ve výši 50.000,- Kč, a to za dokončení díla Náves obce Herink a chodníky v ul. Hlavní. 
 
Hlasování: 
pro: Karel Zeman, Miroslav Masopust, Attila Szűcs, Tomáš Brhel, Martin Havlíček 
proti: Zdeněk Zachař, Jitka Schwarzmayerová 
zdržel se: Jana Šteffelová, Martin Richter 
 
Usnesení č. 9/2019/16 bylo zastupitelstvem schváleno. 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
 
17. Pořizování a zveřejňování audiozáznamu z jednání ZO 
 
Termín podání návrhu bodu programu: 
3. 12. 2019 
 
Předkladatel:  
Jana Šteffelová 
 
Diskuze: 
Zastupitelka p. Šteffelová navrhuje vzhledem k častým nesrovnalostem a požadavkům na doplnění zápisu, aby 
obec pořizovala a zveřejňovala audiozáznam z veřejných jednání zastupitelstva. Zveřejnění audiozáznamu 
navrhuje provádět současně s textovou formou zápisu na stránkách obce a dále archivovat po dobu 10 let, dále 
navrhuje doplnit jednací řád o tyto nové body. P. Brhel se dotázal, kdo by řešil editaci („vypípávání“). Paní 
Šteffelová odpověděla, že je to na domluvě. P. Masopust se dotázal, kolik bude stát software a kdo bude za vše 
zodpovědný, p. Štefelová odpověděla, že software je zdarma, zodpovědný je obecní úřad - starosta. Starosta 
reagoval, že s nahráváním nesouhlasí, naopak si myslí, že občanům ztížíme přístup dostat se k potřebné 
informaci. Dále dodal, pokud se budou zápisy nahrávat, není potřeba psát diskuze k zápisům, zákonem 
stanovené je pouze zveřejňování usnesení. P. Szűcs uvedl, že zastupitelstvo je veřejné, může se ho účastnit 
kdokoliv (dle jednacího řádu) a rovněž pro své účely i nahrávat. Dále dodal, že doteď byly pouze 2 
nesrovnalosti v zápisu a jednou z nich byly komentáře právě p. Šteffelové v diskuzi, které nebyly žádným 
z ověřovatelů navrženy k doplnění do zápisu. Druhá nesrovnalost byla v záměně slova z „náhodný“ na „cílený“. 
Obě nesrovnalosti byly na žádost p. Šteffelové opraveny. J. Šteffelová upozornila, že její připomínky k zápisu 
byly na webu obce zveřejněny až po několika měsících. Starosta doplnil, že ověřovatelem má možnost být 
kdokoliv ze zastupitelů a vždy bylo všem vyhověno. P. Šteffelová reagovala, že obě volební sdružení měla ve 
svých programech zvyšování transparentnosti, a tudíž nerozumí tomu, proč návrh vyvolává takové emoce.   
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce schvaluje rozšíření jednacího řádu o body v článku XIII: 
5) Ze zasedání zastupitelstva obce bude pořizován audiozáznam, který bude použit pro potřeby zápisu, bude 
uveřejněn na webových stránkách obce a bude uložen v archivu obce pro případnou kontrolu. 
6) Předsedající je před každým zasedáním zastupitelstva povinen výslovně upozornit členy zastupitelstva i 
přítomnou veřejnost na skutečnost, Že se z veřejného zasedání pořizuje audiozáznam. 
 
Hlasování: 
pro: Jana Šteffelová, Zdeněk Zachař, Jitka Schwarzmayerová, Martin Richter  
proti: Karel Zeman, Miroslav Masopust, Attila Szűcs, Tomáš Brhel, Martin Havlíček 
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zdržel se: nikdo 
 
Usnesení č. 9/2019/17 nebylo zastupitelstvem schváleno. 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
 

18. Projednání darovací smlouvy na pozemek p. č. 525 (rozšíření programu) 
 
Termín podání návrhu bodu programu: 
10. 12. 2019 
 
Předkladatel:  
Karel Zeman 
 
Diskuze: 
Starosta předložil návrh darovací smlouvy na pozemek parc. č. 525, dle předchozích dohod. Jedná se o 
pozemek, na kterém se nachází část lesíka za rybníkem. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo souhlasí s návrhem darovací smlouvy dle předloženého návrhu a zplnomocňuje starostu 
k podpisu smlouvy. 
 
Hlasování: 
pro: Karel Zeman, Miroslav Masopust, Attila Szűcs, Jana Šteffelová, Zdeněk Zachař, Tomáš Brhel, Martin 
Havlíček, Jitka Schwarzmayerová, Martin Richter  
proti: nikdo 
zdržel se: nikdo 
 
Usnesení č. 9/2019/18 bylo zastupitelstvem schváleno. 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
 

19. Projednání přijetí dotace IROP (rozšíření programu) 
 
Termín podání návrhu bodu programu: 
10. 12. 2019 
 
Předkladatel:  
Karel Zeman 
 
Diskuze: 
Starosta informoval, že je potřeba odsouhlasit přijetí dotace z Evropských fondů, a to z důvodu, aby bylo jasně 
zastupitelstvem schválena i finanční spoluúčast. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce souhlasí s přijetím dotace ve výši 20 136 000,- Kč z výzvy 87. a souhlasí s vlastní finanční 
spoluúčastí na projektu dle vysoutěžených nabídek.  
 
Hlasování: 
pro: Karel Zeman, Miroslav Masopust, Attila Szűcs, Jana Šteffelová, Zdeněk Zachař, Tomáš Brhel, Martin 
Havlíček, Jitka Schwarzmayerová, Martin Richter  
proti: nikdo 
zdržel se: nikdo 
 
Usnesení č. 9/2019/19 bylo zastupitelstvem schváleno. 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
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20. Různé 
 
Starosta informoval, že byly podepsány darovací smlouvy na zeleň se společnostmi České ploty a Univerzální 

stavební. Obě společnosti darují obci 5 000,- Kč. 

 

Starosta informoval, že je již velmi nepravděpodobné, že se podaří odkoupit stodolu, kterou nyní obec 

pronajímá od společnosti TX Color. Proto zadal s místostarostou zpracování projektu na výstavbu vlastní 

budovy, pro kterou by mohl být použit pozemek parc. č. 344/84 (jedná se o pozemek naproti OÚ). Cena 

projektové dokumentace nepřesáhne 20 000,- Kč. 

 

P. Schwarzmayerová se dotázala, zda plán údržby zeleně řeší zajištění viditelnosti dopravního značení. P. Szűcs 

odpověděl, že tyto změny byly do plánu údržby zeleně zapracovány. 

 

Starosta informoval, že na podnět J. Šteffelové a Z. Zachaře bylo provedeno čištění kanalizace, ale bude 

provedena náprava, protože čištění nebylo provedeno dostatečně.  

 

J. Šteffelová znovu požádala, aby česká státní vlajka a vlajka Evropské unie byly skladovány jinde než na 

dámském WC. 

 

Starosta navrhl umístění tří stožárů na vlajky na kraji návsi, u úřadu. P. Schwarzmayerová se dotázala, zda bude 

umístění stožáru v souladu s legislativou. Starosta odpověděl, že bude v souladu s legislativou. 

 

 
Zápis vyhotoven dne:                                                                                                                                                                                                                      
12. 12. 2019 
 
Zapsal: 
Iveta Drazdíková: . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 
 
Ověřovatelé zápisu: 
Zdeněk Zachař: . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 
 
 
Martin Havlíček: . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 
 
 
 
Starosta obce: 
Karel Zeman: . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 
 
 


